
BR-01.0012.1.4.14.2017 

Protokół Nr 58//2017 

z    posiedzenia Komisji Infrastruktury  

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 28 sierpnia 2017 roku 

 w Sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa  

 

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Edward Porębski - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie   Komisji, Tadeusz Trzmiel – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa,  

Andrzej Mikołajewski – Dyrektor Zarządu infrastruktury Komunalnej i Transportu, Iwona Król  

i Łukasz Franek -  Zastępcy Dyrektora Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu, 

Łukasz Szewczyk – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej oraz inni  

zaproszeni goście. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na 

podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie Komisji. 

 

  Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Województwa Małopolskiego na realizację zadania pn.: ''Połączenie ul. Księcia 

Józefa (drogi wojewódzkiej nr 780) z południową autostradową obwodnicą 

Krakowa poprzez Węzeł Mirowski" (druk nr 2137). 

2. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa  na temat wypożyczenia roweru miejskiego 

w Krakowie i działania systemu. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad.1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Województwa Małopolskiego na realizację zadania pn.: ''Połączenie ul. Księcia Józefa 

(drogi wojewódzkiej nr 780) z południową autostradową obwodnicą Krakowa poprzez 

Węzeł Mirowski" (druk nr 2137). 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa 

Małopolskiego na realizację zadania pn.: ''Połączenie ul. Księcia Józefa (drogi wojewódzkiej 

nr 780) z południową autostradową obwodnicą Krakowa poprzez Węzeł Mirowski" przedstawił  

Łukasz Szewczyk – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Komisja w obecności 14 członków Komisji -  14 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” (jednogłośnie)   pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Małopolskiego 

na realizację zadania pn.: ''Połączenie ul. Księcia Józefa (drogi wojewódzkiej nr 780) z 

południową autostradową obwodnicą Krakowa poprzez Węzeł Mirowski" (druk nr 2137) 

(Opinia Nr 93/2017 z 28 sierpnia  2017r.). 

 

 

 



Ad.2 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa  na temat wypożyczenia roweru miejskiego w 

Krakowie i działania systemu. 

 

Łukasz Franek - Zastępca Dyrektora Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu dokonał 

prezentacji na temat wypożyczenia roweru miejskiego w Krakowie i działania systemu. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Na chwilę obecną system Wavelo znakowicie się rozwija od miesięcy działa w pełnym 

zapowiedzianym składzie, czyli przy 150 stacjach i z flotą 1500 rowerów. Użytkownicy 

rowerów miejskich mogą cieszyć się dodatkowymi czterema stacjami, ustawionymi 

w dzielnicy Czyżyny. 

Ponadto członkowie komisji zapoznali się z planami rozwoju infrastruktury rowerowej 2017-

2020. Na chwilę obecną Kraków posiada 189,7 km tras rowerowych. W roku 2017 

zrealizowano trasy przy ulicach: Opolskiej, Kocmyrzowskiej, Wieleckiej, Teligi i Ćwiklińskiej. 

W tym roku przy ulicach: Opolskiej, Kocmyrzowskiej, Wielickiej, Teligi i Ćwiklińskiej. W tym 

roku ruszyła budowa ścieżki wzdłuż ulicy Nowohuckiej oraz wzdłuż ul. Zakopiańskiej od ul. 

Brożka. 

W dyskusji udział wzięli: Andrzej Mazur, Adam Grelecki,  Jakub Kosek, Edward Porębski, 

Michał Drewnicki,  Łukasz Słoniowski, Józef Jałocha, Aleksander Miszalski, Grzegorz 

Stawowy. Pytano m.in. dlaczego stacje nie powstają bezpośrednio przy ścieżkach rowerowych. 

Zwrócono uwagę m.in, że wypożyczenie roweru bez abonamentu jest drogie. Wprowadzenie 

20 darmowych minut w ramach karty miejskiej, infrastrukturę rowerową w południowej części 

Krakowa, ścieżkę rowerową od ulicy Kąpielowej, połączenie z obecną ścieżką ul. Igołomskiej, 

ścieżka al.29 Listopada, brak ścieżek rowerowych w dzielnicy XVII, budowę łącznika ul. 

Tyniecka – Widłakowa, ścieżkę rowerową przy ul. Wybickiego. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Łukasz Franek, Iwona Król – Zastępcy 

Dyrektora Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu. 

 

 

Ad.3 

Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił korespondencję jaka wpłynęła do komisji. 

 

Ad.4 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 15.30 

zamknął posiedzenie.    

 

 

 

           Przewodniczący Komisji 

     

       Edward Porębski                                           

  

Protokołowała: 

 

Beata Czepiec 


